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 " ודבר ראש העיר.קביעת מזוזה וחנוכת אולם הספורט החדש בבית הספר "יהודה הלוי
 

יעלה מקליס  גדולה,   2021ערב טוב. ברוכים הבאים לישיבת מועצה ראשונה לשנת    :גב'  ההתרגשות היא 
יהוד, אולם ספורט מרשים ביופיו, יש לו חנכנו את אולם הספורט ליד בית החינוך יהודה הלוי במרכז העיר  

גם שני חדרים שיכולים לשמש לחוגים, בצד אולם הספורט, וקבענו מזוזות בכל הפתחים בעזרתו של הרב 
שמעון שלנו, אז באמת שיהיה בהצלחה ושיעשו דברים טובים באולם הזה. שוב אני חוזרת על התודות לכל  

ומר עוד משפט אחד. גם היה לנו דיונים ארוכים עם הקבלן, היו מי שנטל חלק בכך שהגענו לכך היום. אני א
פה ליקויים שהיה צריך לתקן אותם והוא תיקן אותם וכרגע אנחנו חנכנו אותו לשימוש בית החינוך בבוקר  
ולשימוש הקהילה אחר הצהריים. לפרוטוקול אני אומר, שחברי המועצה ניסו את כוחם בקליעה לסל בלי  

הצלחה יותר גדולה וחלקם צריכים להתאמן, כולל אני. אז שיהיה לכולם בהצלחה. ברגע שזה יתועד, חלקם ב
חגיגי זה ולפני שמפקד משטרת מסובים מגיע לפה להציג לנו נתונים לגבי יחידת שיטור עירונית שלנו, אני  

במערכת    רוצה לדבר קצת על הקורונה, נתונים. כמו בכל הארץ התחלואה אצלנו עולה גם בציבור הכללי וגם
חולים או מאומתים, לא    1055חולים שהצטרפו ביממה האחרונה, במצטבר    11חולים,    91החינוך. יש לנו  

מחוסנים, שזאת גם בשורה   3000  -נפטרים, ואנחנו מתקרבים ל    6מאומתים. מאז תחילת המגיפה,    -חולים  
ים של קופת חולים מאוחדת פה פלוס מגיעים להתחסן בין בתחנת חיסונ  60מאוד חשובה. אנחנו רואים שבני  

בעיר ובין במכבי מחוץ לעיר וכללית, וגם בבית החולים שיבא, על פי שיתוף פעולה שיצרנו איתם, מאחר 
והבנו שקופות חולים מעדיפות לבנות מתחמי חיסון בישובים שיש להם יותר מבוטחים ויש בהחלט הגעה 

כנראה שיש מחסור בחיס  לצערנו, ברמה הארצית,  תורים  לשיבא.  קובעים  לא  הזמין מראש  ומי שלא  ונים 
חדשים. מי שראה אתמול בטלוויזיה מידי פעם במקומות מסוימים נותרים חיסונים ואי אפשר להמשיך לאחסן  
אותם כי הם צריכים אחסון בטמפרטורה מאוד נמוכה אז אם נשארים, מי שמגיע זוכה לחיסון גם אם הוא לא  

 באוכלוסיית היעד המועדפת.  
 

מימון:מר   וקיימנו    הדר  באמת שהחיינו  הזה,  האולם  של  הפתיחה  על  לברך  כל  קודם  רוצה  ברשותך  אני 
והגיענו לזמן הזה. אנחנו עברנו תקופה מאוד, אני זוכר ישיבות מועצה מאוד מאוד קולניות והרבה קרבות  

הפתיחה של האולם  ומתי ואיך ונדחה וכמה כיסאות יהיו, ואיך וכמה ולמה, ובסופו של דבר באמת שאפו על  
יש לך ד"ש     -הזה. אמנם הבחירות לכנסת זה בעוד חודשיים אולי נגיע לרשימה טובה. אני כרגע מגיע מ

מינהלת  על  אביב  תל  בעיריית  אחראית  היום  ורונית  ביהוד,  מנכ"לית  היתה  היא  אותה  זוכרת  את  מרונית, 
ת. מוסרת לך ד"ש. כרגע, מה שקורה בתל  מעיריית יהוד, והיא מאד מאושר  4תקציב של פי    - ספורט, קהילה ו

חדרי חיסון בכיכר רבין, וגם    20  -פלוס, בקרוב ל  50אביב זה מאד מעניין, כי בתל אביב כרגע מחסנים בני  
פלוס מכל הארץ, שזה מדהים שרון חולדאי לקח את זה והרים את הסיפור    50צוותי הוראה וגם אנשים בני  

 הזה. כל הכבוד.



 
 צ הוד לוי, מפקד משטרת מסובים, נכנס לישיבה. סנ" 

 
ומשהו שנים הייתי מורה לחינוך גופני, הייתי בבית    30אני רוצה להגיד כמה מילים. לפני    מר אלי גרינמן:

ספר רמז, ואני זוכר איזה אולם היה לי ומי שמכיר את בית ספר רמז, הנה תלמיד שלי, איזה תנאים היו לנו,  
ום שיהיה לנו אולם כזה. כל הכבוד. מה שדיבר הדר זה נכון היה לנו ריב בכמה מקומות ואיך לא יכולנו לחל

זה יהיה ואיפה זה יהיה וברוך השם הגענו, הגענו לדבר הזה, מה שאנחנו רצינו. אם אתם שמתם לב לפני  
אין אופוזיציה    הישיבה, ראיתי גם את הקואליציה וגם אופוזיציה זרקו לסל, למה? כי ספורט מאחד את כולם,

וקואליציה בספורט. בשביל זה, אני מבקש מכל חברי העירייה, לא יתכן שפה באולם כזה, ואנחנו בדרך יש 
, ואני מבקש,  1982  - לנו עוד כמה אולמות, שיהיה ליגה ג' פה, הגיע הזמן שיהוד תהיה על המפה כמו שהיה ב

, שאנחנו נבוא לכאן לראות את הקבוצות בליגות התקציבים של הספורט, הגיע הזמן שיהיו הרבה יותר גדולים 
נהייה למעלה. בקשר לאולמי  וגם ספורט קבוצתי, אנחנו  יחידי  גם  יהוד  וגם תוצאות של תושבי  הגבוהות 
ספורט, אני שמעתי שראש העיר אמרה, ואנחנו גם אישרנו בבית ספר הרצל וגם יהיה לנו בקריית סביונים,  

מזרח יהוד. מזרח יהוד כמו בית ספר רמז, אני חושב שגם שם יש תושבים  חסר לנו במרכז יהוד, חסר לנו ב
וגם יש ילדים, מגיע להם גם. יש אוכלוסייה גדולה ויש גם תוכניות, מגיע להם גם אולם כמו פה. תודה לכולם  

 ולאלה שהיו שותפים.
 

בה על העזרה, תודה תודה רבה אלי מחזיק תיק הספורט, תודה רבה על השותפות, תודה ר  גב' יעלה מקליס:
רבה על הליווי לאורך הזמן, בשעות טובות ובשעות עוד יותר טובות. טוב, הגיע אלינו מפקד משטרת מסובים,  
הוד לוי. הוד, אנחנו חונכים היום את האולם המדהים הזה, גם קבענו מזוזות בכל הפתחים ואנחנו שמחים 

, 2021, היעדים לשנת  2020השיטור שלנו לשנת  לארח אותך לקבל מידע ממקור ראשון לגבי עבודת יחידת  
 גם שלכם כתחנה וגם בהקשר העירוני. זכות הדיבור שלך. נמצאים איתנו חברי מועצת עיר.

 

  2020הצגת נתונים על עבודת יחידת השיטור העירוני לשנת    -השיטור העירוני      -   3סעיף מס'  

בהשתתפות מפקד תחנת    -בהקשר העירוני    2021והיעדים העיקריים של משטרת מסובים לשנת  

 מסובים.
 

קודם כל, אני שמח להיות כאן. אני לא מרגיש שאני אורח פה, אז אף אחד לא הזמין אותי   : סנ"צ הוד לוי 
חלק מהישוב מבחינתי. אני אגיד בראש ובראשונה, קודם כל, תתחדשו, אולם מאוד, מאוד  לכאן, אני מרגיש 

 יפה. 
שנים    4  -אני אציג את עצמי, שמי הוד לוי, זה כבר סיבוב שני שלי כאן. לפני כעשור הייתי סגן מפקד התחנה כ

י שמח על כך. אין ספק, חודשים התחלתי את תפקידי כמפקד תחנה, חזרתי לכאן, חזרתי לבית, ואנ  5  -ולפני כ
כמו שאתם רואים את ההתחדשות שנעשית פה באולם, אז יש גם התחדשות עירונית. מי שמכיר את יהוד 
במשך שנים רבות, יודע שהעיר עברה כברת דרך ארוכה ופה זה המקום להגיד שאפו ענק לכם כחברי מועצה, 

ולו ואני חייב לבוא  זה בצורה הכי ברורה שיש, אנחנו שנותנים את הגיבוי המלא לך ראשת העיר,  מר את 
כמשטרה, כמשרתי ציבור, אני שמח לומר שאני זוכה לשיתוף פעולה מלא, דבר שהוא לא ברור מאליו, שיתוף  
פעולה מלא מראשת העיר, מהמנכ"ל גיל, ומי שלא יודע, זה נראה לכם דבר של מה בכך, שיש יחידת שיטור  

 - משטרה ותיק, אני יודע שזה הישג אדיר, בטח שראשת העיר היום  עירונית לעיר קטנה כמו יהוד אבל כאיש
יודעים, אני אמון על בקעת אונו, ובקעת אונו נכון להיום, בסיבוב הקודם שלי היינו     10ישובים,    10אתם 

ראשי    5שיטורים עירוניים פה באור יהודה וביהוד, יש לנו עוד    2רשויות יש אך ורק    7רשויות, היום אנחנו  
רוצים להשיג שיטורים עירוניים, ולצערי ולצערם זה לא מצליח להם כל כך, אנחנו כרגע מנסים למצוא ערים ש

דרכים כאלה ואחרות שיהיו כתחליף לשיטור העירוני, ואני יכול לבוא ולומר את זה בגאווה שהשיטור העירוני 
גם התוש פה לעשות  הישגים, כאשר השכילו  מצוין בעל  עירוני  הוא שיטור  הישוב,  ביהוד  ראשי  וגם  בים 

כלומר ראש העיר וגם המנכ"ל לגרום לכך שישנה קבוצת וואצפ שבה מעוברים מידע או אינפורמציה כזו או  
 אחרת והדברים מטופלים כך.  

 
 
 



, לא נחזור על הכל. הוקמה 2020תראו, אני יודע שיש פה מצגת עם סקירה לגבי העבודה בשנת    )מציג מצגת(
מי שחבר מועצה מכיר, יודע את ההיסטוריה ואין לי מה לחדש לכם אבל בכל  , אני מניח שכל  2015בשנת  

מקרה, היחידה פועלת על בסיס שוטרים ופקחים. נכון לרגע זה, התקינה כמעט מלאה, אנחנו עושים כל שרק  
ניתן על מנת למלא תמיד את היחידה הזאת, וככל שהאוכלוסייה תגדל, אני מניח שגם היחידה תגדל. מבחינת 

, יש לנו חוסר  9, מצבה  10יש לנו שוטרים    - עים וכוח אדם, ברשותכם אני אקום. אנחנו רואים התקינה  אמצ
בשוטר אחד אבל גם הפער הזה הושלם. לשמחתי, שוטר מהשיטור העירוני נבחר לצאת לקורס בשנה הבאה  

מי שיוצא לקורס  ולכן אנחנו נותנים לו להתנסות בעוד יחידות נוספות במשטרה מאחר ואנחנו רוצים שכל  
ישראל   משטרת  שבהם  הנושאים  במגוון  נוספות  במשימות  נוספות,  ביחידות  התנסות  עוד  יעבור  קצינים, 

אז אנחנו רואים יש פקחית אחת שהתגייסה ולאחר מכן התחרטה ואנחנו פועלים ביחד עם   -עוסקת. פקחים  
וזה באמת    -התפלגות האירועים  הרשות על מנת לגייס. סך הכל זה מבחינת התקינה פחות חשוב. מבחינת  

מה שחשוב. אנחנו רואים שמרבית האירועים שבהם אנחנו מתעסקים זה איכות חיים. השיטור העירוני מובל  
בגדול להתעסק עם כל מה שקשור באיכות חיים ופה אני פותח סוגריים ברשותכם )אנחנו לפני כשבוע ניהלנו  

הציב הקורונה  העיר,  וראשת  המנכ"ל  בראשות  בפני  שיח  כלל  בדרך  אתגרים  אתגרים,  מעט  לא  בפנינו  ה 
המשטרה יש אתגרים, מי שמסתכל על היד הימנית שלי שהיא שבורה זה לא כתוצאה מכך שכתבתי מספרים 
במחברת אלא כתוצאה מכך שאתם רואים, התקופה האחרונה מלווה בלא מעט מחאות, אז מחאות החרדים  

שככל שהזמן עובר אתגרי הקורונה מוסיפים לנו עוד משימות   השאירה לי מזכרת, ואנחנו רואים  4בכביש  
נוספות. לצורך העניין, אם אני אקח את העיר יהוד ובכלל בקעת אונו אנחנו בשבועות האחרונים מסתובבים  
המון בערבים מאחר ובני הנוער נמצאים ללא מעש, ההורים אובדי עצות, גם אני הורה, אני אומר לכם שלא  

י גם בבית אבל בטח כמו שבבית גם יש לי פה גם בחוץ, וכל ראשי הרשויות בבקעה עדים  מעט אתגרים יש ל
לכך שבני הנוער נמצאים ללא השגחה בשעות הערב. זה הקדים לנו את פורים, אני מניח שחלקכם שומעים 

את    את הפיצוצים בלילות, וזה מפריע לכם, אז אנחנו בשבועות האחרונים, כל מחלק הנוער, אנחנו הגדלנו
מחלק הנוער בתחנה ויחד עם השיטור העירוני, הפקחים, אנחנו מסיירים ומבלים בחצרות ובפארקים, מתוך 
ובכל   בנפצים  להתעסק  נוהגים  שנה  כמידי  אנחנו  הנפצים.  של  הזאת  התופעה  את  ולצמצם  לנסות  כוונה 

אמנם לא פיזית אבל  הגורמים להקמת הרעש בסמוך לחג הפורים אבל בגלל הקורונה חג הפורים קצת הוקדם  
אנחנו רואים שהתופעות שנלוות לזה כן הוקדמו. לצערי, אני אומר שככל שהזמן עבר אנחנו נתקלים בכך 

, עוסקים בהפעלת הנפצים האלה, ורק 12שהילדים אפילו מתחת לגיל האחריות הפלילית, ילדים מתחת לגיל  
חר וכל ילד שמתחת לגיל האחריות הפלילית בשבועות האחרונים יש מצעד של הורים וילדים אליי לתחנה, מא

חייב להילקח למשטרה ביחד עם ההורים שלו. עוד דברים נוספים בנושא התנועה, הסדר הציבורי. כל מי 
המחאות   הכדורגל,  מחאות  השחורים,  הדגלים  מחאות  את  רואה  בכלל,  השבוע  סופי  במהלך  פה  שנמצא 

ת הקורונה הפכו להיות הרבה יותר מאתגרות עבורנו ועם הכלכליות, יש המון סוגיות כרגע על הפרק שבעקבו
אז אמנם אני שמח  לבוא    -זה אנחנו מתמודדים, וזה מה שקורה מבחינת הסדר הציבורי. עבירות הרכוש  

ולבשר שבכלל בבקעת אונו יש ירידה בכל עבירות הפער מה שנקרא התפרצויות לדירה, גניבות רכב, פריצות  
בל אני אומר שזה לא יטעה את כולנו, הקורונה יצרה לנו קצת עבירות שונות. אם  לרכבים וגניבות רכבים, א

בעבר היינו רגילים לעבירות האלה שהיו מאפיינות את האזורים שלנו, אנחנו רואים שכתוצאה מהקורונה  
עוד  גילינו אנשים שהולכים יותר ויותר לגנוב דברים קטנים, כספים קטנים, קופות צדקה, פריצות למוניות, ו

דברים כאלה על מנת באמת לסגור את היום. אני יכול לבוא ולומר לכם, שפה בבקעת אונו, אפילו גילינו זוג  
שעיקר העבירה שהוא היה עושה זה ברגע שמכוניות של רמי לוי או שופרסל היו הולכים להוביל מזון, היו  

לדא מנת  על  המשאית  מתוך  המזון  ארגזי  את  וגונבים  עולה  שהשליח  רואים  מחכים  אנחנו  אז  לעצמם,  וג 
שהקורונה יצרה בעבורנו לא מעט אתגרים, וכך התאמנו את העשייה שלנו ביום יום. מבחינת כמות האירועים, 

ירידה ולאחר מכן שנת הקורונה    2016  -אנחנו רואים את התנודות, מ   יצרה קצת עלייה,   2020היתה קצת 
ה זו  חיים.  ואיכות  רעש  הקמת  אירועי  אמרתי  השנים בעיקר  עם  העקומה,  את  רואים  אנחנו  שלנו,  חלוקה 

הוקמה היחידה, אנחנו רואים, ואני    2015  -הירידה. אני יכול לבוא ולומר לכם, שעצם זה שדיברנו על כך שב  
היא שנה שלא מאפיינת כלום, שנת הקורונה יצרה לנו לא מעט עיוותים כאשר אנחנו   2020אומר עוד פעם,  

  4אנחנו מסתמכים על    2020אנחנו לא מסתכמים על    2021התכוננות שלנו בשנת  לוקחים אותה בחשבון גם ב
שנים אחרונות בהתמודדות שלנו עם כל האתגרים הבאים. מבחינת פעילות היחידה, אנחנו בשונה משנים  
קודמות, שאנחנו יכולים להיכנס לכל מוסד ומוסד, מוסד חינוכי, אז ההרצאות מתבצעות בעיקר בזום, השיח 

לא בצורה פרונטלית, אכיפה כנגד רצידיוויסטים. דיברנו על מיפוי אזורים נגועים ובהתאם לכך לתת  מתבצע
את הירידה מה שדיברנו על נתוני פשיעה    2020עד    2016מענה. אתם רואים את המדרון החלקלק הזה של  

אבל אני אומר    ירידה שהיא לא דבר של מה בכך,  37%שזה בסדר גמור וזה הפער, מה שדיברנו, ירידה של  



עוד פעם, אנחנו צריכים תמיד להישאר חזקים, דרוכים, טעונים. אני כמפקד משטרה לא נותן אף פעם לנתונים  
להיערך לקראת  צריך  אומר תמיד  אני  כי  רגוע  להרגיש קצת  לי  לגרום  דבר  נותן לשום  לא  אותי,  להטעות 

, אני אגיד כמה דברים. אנחנו לקראת פיתוח  אתגרים נוספים. מבחינתנו כמה דברים זה רק פירוט של העבירות
מכיוון יהוד לכיוון אור יהודה רואה את כל השכונות   461אזורי, וכמו שאתם שמים לב, מי שנוסע בכביש  

שנבנות מצדנו, משמאלנו מכל מקום שרק אפשר, הכניסה של אתרי בניה מביאה איתה עוד לא מעט אתגרים.  
נחנו נערכים להגדלת ההערכות שלנו לאכיפה תעבורתית יחד עם משרד אני מזכיר לכם, הנשואה תגדל פה, א

התחבורה, יחד עם המשטרה, יחד עם הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים וכמובן עם הרשות המקומית. אני  
רוצה לומר לכם חברי המועצה, אני חושב שאתם יכולים להיות גאים במועצה שבה אתם שותפים ולבוא  

אשת העיר שמגלה עניין בכל תחום ותחום, בטח בדברים שהם קשורים אליי, אני  ולומר מילה טובה על ר
מוצא אוזן קשבת, אני חמישה חודשים בתפקיד, אני רוצה לומר לכם שכל רעיון שיש לנו, אם זה ביצוע על  
מנת לטפל בבני נוער, אנחנו כרגע מתחילים תהליך מול מיט"ב, אני לא יודע כמה מכם מכירים את מיט"ב  

הצבא, יחידת מיט"ב יש שם אלוף משנה נמרוד ארגו'אן, אנחנו ביחד איתם מנסים למצוא נוער שהוא על    של
הסף הגבולי על השוליים, על מנת לבוא ולרתום אותם יחד עם "עלם" ביחד עם נוער בסיכון של העירייה,  

חנו מנסים לגייס  לראות את אותם נערים שלכאורה חושבים שאין להם דרך או סיכוי להשתלב בחברה ואנ
אותם לצבא בתהליך הזה ולהחזיר אותם חזרה למסלול. יש עוד הרבה יוזמות, שאני אומר עוד פעם, זה לא  
מובן מאליו שראש עיר, שמנכ"ל שותפים עד הפרטים הקטנים, וזה המקום להגיד לך יעלה ולך גיל תודה. 

כל  העיר,  שפרנסי  ובטוחים  סמוכים  להיות  יכולים  שאתם  חושב  מעורבים    אני  ברשות  התפקידים  בעלי 
 ומובילים. להגיד לכם תודה, שנה אזרחית טובה ואני שמח להיות כאן.

 
מכיר אותך כבר הרבה שנים. נדמה לי שהיית סגן של תושב יהוד, שהוא היה  אני אישית    מר אלי גרינמן:

תלמיד שלי, וגם נדמה לי באותו כיתה, אילן, אם אתה זוכר, תושב יהוד. היום הוא לא במשטרה. הוא היה גר  
במוהליבר, בבניין של השוטרים. אני מאחל לך הצלחה. היום המשטרה בכותרות, אתה יודע את זה, ואני  

י לשאול כי זה אזור שלנו, על שני מקרים, אם אתה יכול לספר, אנחנו כפוליטיקאים ורציתי לדעת מה  רצית
קרה עם ראש העיר של אור יהודה ודבר שני כמתעסק בספורט מה שקרה בסביון עם הבעלים של הפועל תל  

 אביב.
 

ך שזה בידיים טובות, אני לא קודם כל, לגבי אור יהודה זה כרגע בחקירה, אני יכול להגיד ל סנ"צ הוד לוי: 
יכול להגיד ולהרחיב יותר. אתמול בשעות הערב נזרק רימון הלם לכיוון ביתה של ראשת העיר. היום הייתי  
אצלה, אנחנו על זה, יש חקירה, הכל בסדר. אני מאמין שאת התוצאות אתם תשמעו עוד כמה ימים. זה לגבי 

צת ספורט, לא קלים. שרון ניסנוב הבעלים של הפועל תל אביב,  זה. לגבי ניסנוב, אני אומר, חייו של בעל קבו
גר בסביון. אדם שמביא מכספו ומזמנו, על מנת שקבוצת הפועל תל אביב תצליח, אבל מה לעשות, הקבוצה  
מוחאים,   מגיעים,  פעם  אחר  פעם  האוהדים  כל  מאוכזבים,  לקוחות  יש  מעלה.  מעלה,  לטפס  מצליחה  לא 

יכול להגיד לכם שבערב הסילבסטר  לעיתים בצורה מקובלת ולע נזרקה אבן, אני  יתים פחות. בסוף שבוע 
נזרקה אבן לעבר ביתו של אחיו. לפני כשנתיים כשהייתי מפקד באזור רמת גן, אז היה שם טביב, אלי טביב.  
אני הייתי פעם אחר פעם עם אוהדי בית"ר ירושלים, אנחנו מבצעים מעצרים. אני אומר שזה חלק מהסיכון  

חת קבוצה, אני אומר, לצערי, שלהיות בעלים של קבוצת כדורגל זה לא דבר חלומי, אנשים באים לעשות בלק
טוב. אני חשוב שהוא עושה דבר נפלא, אבל לצערי, האוהדים לא מספיק מעריכים את זה. אנחנו כבר מספר  

ל פעם שיש מחאה,  פעמים עוצרים את אותם אנשים ולאחר מכן משחררים. אנחנו ממשיכים לעקוב ולפקח, כ
המשטרה נערכת שם בכוחות גדולים, אנחנו לא מאפשרים לאף אחד לקיים מחאה או להפריע לשגרת החיים. 
אני באופן אישי בקשר עם שרון, כי אני חושב שבאמת, העשייה שלו היא ברוכה, בכלל כל מי שתורם לספורט  

, ממונו, מזמנו להצלחת קבוצה, ואנחנו, בישראל העשייה שלו ברוכה, ולא מובנת מאליו, אדם מביא מכספו
אמרתי קודם לכן, כמשרת ציבור אני מחויב לעשות ככל שניתן על מנת לשמור עליו. אתה יודע, אם תבוא  
מחר בלי לעדכן, אתה יכול להפתיע אותי אבל אני יכול לומר לך, שאנחנו לא מרפים, וכל פעם שמבוצעת  

הכלים שעומדים לרשותנו, אנחנו עושים את הכל על מנת למצות    עבירה כזו או אחרת, אנחנו כמשטרה עם כל 
את הדין עם אותם אנשים. לשמחתנו, בחלק מהמקרים אנחנו מצליחים, ולצערנו בחלק מהמקרים, אין לנו  
ולהגיד לך   לבוא  יכול  מספיק את היכולת או את המידע שאנחנו צריכים בשביל להגיע לאותו מבצע. אני 

דבר שכזה, כל אירוע כזה מבחינתנו מקבל את מירב ההתייחסות למרות, אני מרחיב   שאנחנו לא מרפים משום
 פה למרות שזה לא קשור לעיריית יהוד, אבל עדיין בגלל שזה עלה, אני עונה לך בצורה הזאת.

 



 
יש לי עוד שאלה. בגלל הקורונה הרבה צעירים לא בבית ספר והם מסתובבים. בעניין הסמים,    מר אלי גרינמן:

 קורה, כי שמעתי שהאחוז עלה.מה 
 

 לאו דווקא ביהוד. ’אנחנו לצערנו עוצרים הרבה מאוד סוחרי סמים סנ"צ הוד לוי: 
 

 אני אומר באזור.     מר אלי גרינמן:
 

זה הפך להיות נזיל לאו דווקא בקרב בני נוער, אבל יש פעילות יפה, יש דברים שאני עדיין   סנ"צ הוד לוי: 
עליהם,   להרחיב  יכול  את לא  ופחות  הסוחרים  את  תוקפים  יותר  אנחנו  עצורים.  מאוד  הרבה  לנו  יש  אבל 

המשתמשים כי המשתמשים זה, איך אני אומר התופעה, אבל בגדול יש לנו לא מעט סוחרים שנעצרו. אני  
תיקים תום הליכים של סוחרי סמים, שזה כמות    36סגרנו את השנה עם    2020יכול לבוא ולומר לך שבשנת  

 סוחרים, לא של משתמשים. לא כל אחד שמחזיק מנה קטנה או אחרת, אני אומר תיקים.גדולה של 
 

מימון: העירוני אצלנו     מר הדר  עם השיטור  לפעילות הברוכה שלכם  ער  אני  מימון.  טוב, שמי הדר  ערב 
שבו שותפים הרבה מתושבי השכונה, אתה גם שם וגם הקודם שלך    WhatsAppבשכונה, יש לנו סוג של

. מה שאני רוצה לומר זה שני דברים. אחד, אני מקווה שהאכיפה, האכיפה אני כנבחר ציבור רואה  היה שם
את האכיפה כנגד עבירות אלימות ורכוש כחשובה יותר מאשר עבירות תקרא לזה סמים בעוד שנה זה לא  

לא העניין.    יהיה סמים זה יהיה תרופה כזו או אחרת, זה כבר תרופה לציבור מאד גדול של אנשים, אבל זה
אני רציתי רק לומר שיש חשיבות אדירה שהאכיפה תהיה אכיפה שוויונית לאו דווקא לתת את השירות לאותם  
בעלים של קבוצות כדורסל, ראשי ערים, לתת להם את ההגנה אלא גם לתת את ההגנה לתושב הפשוט, לאזרח  

כוש נסגרים כי היו אפילו, אתה יודע  הפשוט שנמצא אצלנו בעיר. הרבה מאוד מהתיקים, תיקים של עבירות ר
פורצים לך הביתה ואפילו לא שולחים את המז"פ כי אין טעם לשלוח את המז"פ כי, לא יודע, אותו נרקומן  
כן יתפסו לא יתפסו, כבר אין טיפול בדבר הזה, זה דבר אחד. דבר שני, אני רוצה לציין לשבח את הפעילות 

ות הבוקר, מצאתי על הכביש הראשי תעודת זהות ורישיון נהיגה.  שלכם היום, היום רכבתי באופניים בשע
דבר ראשון, צילמתי, שלחתי לעוזר ראש העיר, אמרתי הוא בטח ימצא למי זה שייך מתושבי העיר. לצערי,  
מסובים,   משטרת  לתחנה  אליכם  התקשרתי  הלאה,  המשכתי  אבל  ממנו  בחזרה  פידבק  קיבלתי  לא  אפילו 

קיבלתי טלפון מהאישה, היא התקשרה אליי, אני באה לקחת את זה. תודה, באמת    ותאמין לי, תוך שתי דקות 
 עבודה מדהימה. תגיד ליומנאית שם שאפו, כל הכבוד, יישר כח.

 
קודם כל תודה. אני אגיד רק דבר אחד. אנחנו מבחינתנו גם מי ששמע אותי בכלי התקשורת   סנ"צ הוד לוי: 

לכולם. לצערי, אמרתי, אתם אולי נראה לכם דבר של מה בכך שיש  השונים, אנחנו נותנים אכיפה שוויונית  
יותר גבוה לא מצליחים להשיג שיטור   אקונומי  פה שיטור עירוני, אבל לא מעט ישובים עם מעמד סוציו 
עירוני, מה שראשת העיר הצליחה בשנים קודמות, ולעיתים גם סביון השכנה טוענת שאנחנו פחות מבצעים 

שעות אז מן הסתם האכיפה    24שות, כשלכם יש שוטרים ופקחים שעובדים סביב השעון  שם אכיפה, כי מה לע
 מתבצעת יותר.

 
לך, אני בעניין הזה של סביון זה מרתיח לי את הדם. איך אפשר לסגור את השערים  אני אגיד  מר הדר מימון:

בכניסה בין יהוד לסביון, איך אפשר לתת יד לדבר הזה? איך עושים כזה דבר על כביש ציבורי לשים סוגר  
 ולסגור את זה? 

 
יודע, בוא אני אגיד משהו. גם מונוסון ביקשו לסגור   סנ"צ הוד לוי:  את השערים, נכון? דרך אגב, אתה 

תקשיבו, מה שנכנס בין ראשי הערים לבין משרד התחבורה, אני לא מסכל שום דבר. אני חושב שבסופו של  
מבואות  דרך  מקצרים  יהוד  תושבי  מרבית  עובר,  לסביון  לעבור  שרוצה  מי  כל  חופשי,  מעבר  לך  יש  דבר, 

ל לא ניכנס לזה. בסופו של יום, אני  ויוצאים החוצה לסביון, ליהוד, ככה שזה לא דבר שבאמת מפריע, אב
בנושא   גם  הפער,  בנושא  גם  אכיפה  מבצעים  אנחנו  יהוד,  העיר  בתוך  ברוכה  עשייה  היא  העשייה  אומר, 
תעבורה גם בנושא הכל. בנוסף לשיטור העירוני, יש יחידות נוספות שחלקכם בכלל לא רואים, אני לא יודע  

אופנועים שאכפו פה של הסיירת הארצית, יש פה יחידות   אם הבחנתם שבשבועות האחרונים היו פה סיירת
ימ"ר שעובדים פה בפנים, יש את הבילוש התחנתי, את מחלק הנוער התחנתי שעובדים פה בערבים בעיקר  



ועושים פה פעולות סמויות על אנשים כאלה ואחרים. צריך לקחת בחשבון, מבחינתי זה לא משנה אם אתה  
מבחינתי ברגע שדווח לי על עבירה גם אם זה בגבעת שמואל, יהוד, קריית  ₪ ואני    ₪1000 או    10מרוויח  

אונו, גני תקווה, סביון או כל מקום אחר, אני אבצע. אני יכול לבוא ולומר לכם, שככל שתרבו לדווח ככה 
תתבצע יותר אכיפה או לחילופין אני אומר עוד פעם, פנו מספר תושבים לראשת העיר ואמרו שישנו אופנוען  

ציג דרך קבע ב"בגין", פשוט לקחנו את המצלמות, תרגמנו אותם למספר, העביר המנכ"ל מספר אופנוע,  שמ
יצרנו איתו קשר ומאז הפסיקה הבעיה. תעלו את הבעיות, אנחנו נפתור. יש פה את גדי הילמן ויש את לואי,  

ליזום. מפה אני קורא מפקד השיטור החדש ביהוד, שניהם הם הרבה מאוד מוטיבציה עם הרבה רצון לעשות ו
לכם, כל מי שיש לו חבר, בן משפחה, רוצה לעשות מילואים ביחידות המשמר האזרחי או משמר השכונה, 

 מוזמן. 
 

 עם מדים?     מר הדר מימון:
 

בה שכל מה שאתה עושה במסגרת אם אתה מתנדב מן המניין, אתה מחזיק תעודה שרשום    סנ"צ הוד לוי: 
 מילוי תפקידך, יש לך אותם זכויות וחובות כמו שלי. 

 
 אני עו"ד אז אני לא בטוח שזה מותר על פי דין.      מר הדר מימון:

 
 - זה בסדר     סנ"צ הוד לוי:

 
, יש עכשיו אתה מתחמק. רצית שהוא יגיד לא והוא אמר בוא, אז עכשיו אתה מחפש        גב' יעלה מקליס:

 הרבה עו"ד לפי מה שאנחנו מכירים, רו"ח, מנכ"לים, מכל הטוב.
 

 הקטע הוא של המדים זה הקטע.       מר הדר מימון:
 

יעלה מקליס: לי שכן תציין את    גב'  הוד ברשותך, סליחה שאני מפריעה, אני רוצה כמה משפטים וחשוב 
ויש שם סעיף משמעותי    2021תקציב  המספרים. אני אסביר לך גם למה זה חשוב כי מועצת העיר אישרה  

שכמו שאמרת, נלחמנו עבור השיטור וטובים ממני כמו    2016  - בנוגע לשיטור העירוני והסעיף הזה מתחיל ב  
 יוסי ברודני לא הצליחו להביא שיטור אליהם.

 
עתיים.  הייתי קצין אג"ם מרחבי, הייתי אחראי על המרחב, על רמת גן, בני ברק, מסובים, גב סנ"צ הוד לוי: 

הייתי סקפטי לגבי האפשרות שהמשרד לביטחון פנים יתן פה שיטור עירוני כי אמרתי ישוב קטן כמו יהוד  
 לצד ישובים הרבה יותר גדולים שלא הצליחו, אבל אמרתי את זה בראשית דבריי, שאפו ענק. 

 
ב שחברי מועצת העיר אז היו לנו לא מעט אתגרים בנושא של השיטור ובתקציב שלו, וחשו   גב' יעלה מקליס:

נותן לתושבים והביטחון האישי שהוא מקנה להם מעבר לתחושת   יראו את התוצאות. השירות שהשיטור 
 הביטחון והנוכחות שלהם.

 
, אני 2020)מציג מצגת( אני רק ברשותכם אתן לכם לראות את המספרים, אל תסתכלו על   סנ"צ הוד לוי: 
מזהיר את עצמי תמיד וגם אתכם למרות שהמספרים מאוד מאוד  שנה לא מאפיינת, אני    2020בכוונה אומר  

נמוכים אבל לקחת בחשבון שמרבית השנה היינו בסגר, סגר המשמעות היא שאנשים נמצאים בבתים, אנשים  
נמצאים בסמיכות לבתים, אותם פורצים, אותם עבריינים שנוהגים להסתובב ולגנוב כמעט ולא נמצאים, אנחנו 

 2016 -. ב2019עד  2016 -ו כמשטרה על השכם, אבל אני מסתכל אך ורק על השנים מיכולים לטפוח לעצמנ
-אירועים, ב  30  -  2018-אירועים, ב  16  -  2017-אירועים, לאחר מכן ב   27  -אנחנו רואים בהתפרצות לעסק  

אני  שימוש ברכב ללא רשות, ו  - אירועים. שבל"ר    12אז גם כן    2020אירועים ואם מסתכלים על    13   -   2019
אומר שזאת עבירה שמאפיינת בעיקר אנשים שמגיעים מבחוץ, בעיקר תושבים שמגיעים מחוץ לקו הירוק,  
מחברון או מכל מקום אחר. בשנה האחרונה אנחנו תפסנו פה פעמיים אנשים שבאו לבצע אירועים שכאלה,  

. אם  40  -  2019-, ב52  -  2018-, ב62  -   2017-אירועים של שבל"ר, ב  54היינו עם    2016-אז אנחנו רואים שב
אירועים. פריצות לרכב גם כן אנחנו רואים את המגמה:    22  -, אמרתי שאני מסייג את זה  2020מסתכלים על  

אירועים. כנ"ל לגבי התפרצויות לדירה. כאשר   8  -  2020-וב  12  -אירועים ו  28-ואז יורדים ל  40/44  -  2016-ב



יותר, ואנחנו רואים את אני אומר התפרצויות לדירה זה בעיקר אנשים שא נחנו יודעים שמכירים פחות או 
אירועים, אלה מספרים כמעט חלומיים, בטח לישוב כזה שמוקף צירים    30-אירועים ל  96-המגמה של ירידה מ

, ואני אומר שהיכולת להגיע לכאן תוך פרק זמן קצר ולהיעלם מכאן אל מעבר  40, כביש  461,  471ראשיים  
כן אני אומר שהעבודה שנעשית פה, הנוכחות, הבולטות, ואני קורא פה לכולכם אם לקו הירוק זה בצ'יק, ל

יש לכם את היכולת לבוא ולו לערב אחד, תקראו גם לי, אני אבוא להצטרף אליכם. כשקרא לי אחד מראשי 
הערים ביום שישי לפני שבועיים, אמר לי, יש לי בעיה, יש תופעה, החלטתי שיש מבצע בכל הבקעה, באתי  

לו איך באמת כשאנחנו באים ומחליטים לטפל בתופעה מסוימת,  א ני, הסתובבתי עם ראש העיר להראות 
אנחנו מצליחים. הירתמות של תושבים במקום מסוים, אני לא צריך שתעצרו בשבילי מישהו, אני צריך שתהיו  

ד, אז אני שמח  ביהו WhatsApp -עוד זוג עיניים ותדווחו כשיש עוד משהו. למשל, דיבר חברי על קבוצת ה
קבוצות   יש מספר  יהודה  בגבעת   WhatsAppלומר שהיום באור  והמש"ק מחובר,  שהשיטורים מחוברים 

שמואל, בגני תקווה, בסביון, בכל מקום יש לנו קבוצות שכאלה, שתוך פרק זמן קצר מרגע שאותו אזרח  
הטוב ביותר. לעיתים זה   שתיים, צוות מגיע למקום ונותן את המענה-מבחין, אנחנו תוך פרק זמן של דקה

 אדם תמים אבל עדיף שנבדוק אדם תמים מאשר שנקבל איזה אירוע של פריצה לדירה. זהו. 
 

 אני רק רציתי להעיר לך שהעקומות לא מצוירות טוב תטפל בזה.     מר הדר מימון:
 

אותי יודע    אני אפטר את מי שהכין את המצגת. דרך אגב, אני אגיד לך משהו, מי שמכיר סנ"צ הוד לוי: 
 שאני יותר אוהב לדבר בעל פה ופחות להתעסק במצגות.  

 
 תגיד, כמה מעצרים על כתבי אישום היו בכל העבירות שאתה מראה לנו כאן?     מר אורי שנהר:

 
עצורים בגירים בעבירות האלה, שזה לא מעט.  מבחינת סמים, היו  59היו לנו  2020בשנת  סנ"צ הוד לוי: 

 צורים. ע 40 -לנו גם כן כ
 

 כמה כתבי אישום?     מר אורי שנהר:
 

 אני לא יודע את הנתון להגיד לך, אבל אני אגיד לך, אם תרצה, תבוא בכייף ותשמע.  סנ"צ הוד לוי: 
 

 זאת תופעה של אנשים גם מהבקעה? העבריינים?    מר אורי שנהר:
 

יש. חלקם מהאזור, חלקם מאזורים אחרים, חלקם מהפזורה, חלקם מעבר לקו הירוק, גם   סנ"צ הוד לוי: 
אמרתי קודם לכן תלוי באיזה מאפיינים, איזה עבירה. אמרתי, בעיקר פריצות לדירות, בדרך כלל, ואל תתפסו  

זה אנשים שחיים פה את האזור, מכירים, יודעים מתי כבודו הולך לע בודה,  אותי במילה, אבל בדרך כלל 
לומדים את שגרת היום שלו ונכנסים, ולכן גם הרבה יותר קל לנו לתפוס אותם, כי הם עבריינים מקומיים. 
ביצעו   על  החלטנו  חודשיים  שלפני  זוכר  מכם  מי  יודע  לא  אני  חיצוניים,  עבריינים  יש  שבהם  במקומות 

ב ללא רשות, ואני החלטתי מחסומים והקימו קול צעקה, היתה קצת עליה בניסיונות שבל"רים, שימוש ברכ
על ביצוע מחסומים, אז חלקכם בכיתם אבל זה עזר, הבאנו חוליה על חם, גם היום אנחנו נלחמים בערר בבית  

 משפט מחוזי על שני תושבי הפזורה, שבאו לקחת רכבים פה מהבקעה ותפסנו אותם על חם.
 

ה המבורכת שלכם, ואני רוצה לשאול שלום ערב טוב. אני קודם כל רוצה להודות על העבוד מר יוסי חזן: 
 אם יש דמי חסות ביהוד? יש מקרים כאלה?

 
 לא שאני מכיר, לא שאני מכיר.  סנ"צ הוד לוי: 

 
 יישר כוח.  מר הדר מימון:

 
 
 
 



אנחנו רוצים להגיד תודה לך ולכל שוטרי תחנת מסובים על שיתוף פעולה לאורך כל  הוד,      גב' יעלה מקליס:
בכל    24/7שיתוף הפעולה מאז שנכנסת לתפקיד. אני חייבת לומר שהוד זמין לנו    השנים ובמיוחד לחיזוק

נושא קטן וגדול, מיקרו או מקרו, בהמון המון אחריות ואכפתיות, והוא משלים בהחלט את הנושא הזה של  
השיטור העירוני שנמצא פה, וקשה לדמיין היום איך התנהלנו בלי השיטור הזה ובלי שיתוף הפעולה ההדוק  

 הזה עם מסובים, אז תודה רבה לך.
 

אני רק אגיד לכם משהו. ליאור, אתה חייב לבוא לבקר אותי פעם כי חשבתי שלי יש הפרעות   סנ"צ הוד לוי: 
 קשב. 

 
 תראה, עושים עליי סרט עכשיו.   מר ליאור גלבוע:

 
ר עירוני בכל אחד תראו, אתם לא יודעים איזה מתנה יש אצלכם ביד, הלוואי והיה לי שיטו סנ"צ הוד לוי: 

שוטרים שקיבלנו לתקופת    5מהישובים שיש לי פה. אנחנו היום מנסים בגלל הקורונה או בזכות הקורונה לתת  
שוטרים כבר לפני  3פקחים, ככה גם לגבי קריית אונו, ישראל נתן  5הקורונה לגני תקווה, ואז גני תקווה יתנו 

שמואל בכלל, אם יש משהו שמעצבן את ברודני יום יום,  שוטרים, וגבעת  3פקחים קיבל  3הרבה זמן, הביא 
שזה שיש במקומות אחרים שיטור ואצלו אין, אבל אני אומר, בסופו של דבר, תזכרו זה כוח שהוא זמין אך 
ורק לישוב, אין שוטרים כאלה, שוטרים ישובים שהם עובדים אך ורק ביהוד, הם לא מסייעים לאף ישוב אחר. 

שוטרים ביחידה זה כמו יחידה של שיטור יהוד,    10שוטרים, תחשבו    30דת סיור, שמונה  בנוסף לזה יש לי יחי
שוטרים שאמורים לתת מענה לכל הישובים האחרים שאין להם שוטרים. תבינו איזה אתגר זה ואיזו מתנה   10

לצורך  זאת עבורכם. אני מברך על כך, בטח כמפקד תחנה יש לי כוח זמין שכל אתגר שאני רוצה לטפל בו,  
העניין עכשיו יש לי, אתם לא צריכים לדעת אבל יש איזה דמות שמסתובבת פה ומפריעה, אז אני יודע שאני 
נותן את זה לשיטור העירוני, אני אומר להם קחו אותו בחשבון, והמטרה שלי להחזיר אותו חזרה מאחורי  

ית שלו בסכנה, כי האדם הזה  סורג ובריח כי כל פעם שהוא ישאר בחוץ, זה אומר שהבית שלך בסכנה, הב
מחפש ביום יום לשרוד, והשיטור העירוני עושה עבודה נפלאה, גם נוכחות, אתם יודעים שמניעה לא ניתן  

אז ככה, מניעה לא ניתן למדוד אבל אנחנו  -למדוד, אני לא יכול לדעת מה מנעתי, עצם זה שאני מכיר מה זה
ידה על כך שיש פה ירידה, וזה באמת בעקבות זה שיש  עוברים הלכה למעשה, אתם רואים את העקומה שמע

כך,   על  מברכים  ולכן  מונע,  זה  הגג  על  כחול  עם  שמסתובבים  פקחים  גם  הזמן,  כל  שנוכח  עירוני  שיטור 
מברכים על המוגמר, אז יש פה משהו שהוא מוגמר וסדור, וטוב, ויאללה שבעזרת השם שהאתגרים שיהיו  

 בה, וזהו. תודה. בשנה החדשה גם כן נצלח בצורה טו
 

תודה לך. אם זה באמת זמן לטפוח על השכם אז באמת היה אתגר, והאמת שכשנסעתי   גב' יעלה מקליס:  
לכנסת להתעקש על השיטור העירוני, לא ידעתי כמה היה חשוב שהייתי שם ובכל רגע נתון אמרו לי, אם את  

יה לנו לא פשוט, מי שהיה במועצת העיר  רגע תמצמצי, ברודני לוקח את השיטור, ואני שמחה שלא ויתרנו וה
בקדנציה הקודמת יודע מה היתה דרך החתחתים שעברנו אבל הציבור קיבל פה שירות יוצא דופן ובסיסי  
 ביותר כי בלי ביטחון אישי, כל השאר הוא מיותר. ברגע שיש ביטחון אישי אפשר גם לטפל בנושאים נוספים. 

 
אני רוצה עוד משהו לפני שמפקד התחנה ילך, באמת לציין לטובה את גדי, שזמין, סבלני   מר יוסי חזן: 

 וחוזר כל הזמן. פשוט בחור מדהים. 
 

אז תודה על השיתוף פעולה עם הפקחים המסייעים שלנו והמסירות שלהם לעבודה, יוצרת     גב' יעלה מקליס:
ה רבה שבאת, שנה טובה, בריאות טובה והמשך את האיכות הזאת שאנחנו נהנים ממנה. תודה רבה הוד, תוד

עשייה ברוכה ושיתוף פעולה פורה. טוב חברים, סיימנו את הישיבה החגיגית הזאת. אני מתזכרת אתכם שיש  
בו יציג ד"ר איל דורון את תכנית לחדשנות בחינוך עיר יצירתית,   zoomלנו ישיבה נוספת ביום רביעי, מפגש  

כולם להשתתף, הוא באמת מקור להשראה וחשיבה מאוד חדשנית ויצירתית,   יהיה מעניין, אני מזמינה את
ובתקופת   בכלל  שלנו  העירונית  החינוך  במערכת  פה  קורה  מה  ולהבין  חלק  ולקחת  להנות  מוזמנים  ואתם 
קורונה בפרט. תודה רבה לכולכם, תודה לשותפות ובריאות טובה ושנה אזרחית טובה ורק שנעשה טוב נמשיך 

 כולם.  לעשות טוב ל
 
 ישיבה ננעלה. ה 


